

頤康天地是聖保祿醫院首間專為長者提供日間護理服務的中心，以非牟利自負盈虧方式營運。透過與醫院內不同專業團隊的協作，為家居長者提供全面及全人照顧。

Elderly Day Care Centre is the first in St. Paul's Hospital dedicated in provision of day care service for elders. The Centre operates on a non-profit-making basis and collaborates with various professional teams in the Hospital to deliver comprehensive and holistic care.

服務宗旨 Service Objectives

為長期病患、身體機能中度至嚴重缺損或患認知障礙症的長者，提供以中心及家居為本混合模式服務。並倡導長者的自我健康管理及預防疾病。讓長者能保持身體功能及提升生活質素，並繼續在社區內享受豐盛生活。同時支援其家人及照顧者。

It aims to maintain physical functioning, improve quality of life and to enable the continuity of living a prosperous life in the community for chronically ill elders or those with moderate to severe physical or cognitive impairment, or elder for wellness and to support the caregivers and the family by provision of centre-based and home-based mixed service delivery mode.

收費:各項目收費及服務詳情，請參考服務收費單張或向中心職員查詢。

Service Charges: For the charges and service details, please refer to the service charge leaflet or contact Center staff.



如有任何查詢，歡迎聯絡我們
For enquiry, please do not hesitate to contact us



頤康天地 Elderly Day Care Centre

香港銅鑼灣東院道2號 聖保祿醫院A座七樓

7/F, Block A, St. Paul's Hospital,
2 Eastern Hospital Road, Causeway Bay, Hong Kong

☎ : 2830 8802

✉ : edcc@stpaul.org.hk

☎ : 2837 5259



更多資訊

www.edcc.stpaul.org.hk

03 / 2024



聖保祿醫院
St. Paul's Hospital



頤康天地

Elderly Day Care Centre

服務內容 Service Scope

- 護理服務
- 個人照顧
- 復康服務
- 言語治療
- 社交康樂活動
- 輔導
- 到戶服務
- 護老者支援
- 牧靈服務
- 交通接送及餐膳
- Nursing care
- Personal care
- Rehabilitation Service
- Speech Therapy
- Social recreational activities
- Counselling service
- Home-based Service
- Elders' caregivers support
- Pastoral care service
- Transport and Meal service



服務對象 Target Participants

1. 年齡60歲或以上的長者
2. 身體機能缺損並需要日間照顧，或需要自我健康管理
3. 沒有任何傳染病
4. 精神狀態適合群體生活
1. Aged 60 or above
2. Physically impaired and requires day care or elders for self care health management
3. Not a carrier of infectious diseases
4. Mentally suitable for communal life

會員類別 Membership Type

1. 長者社區照顧服務券持有人
2. 自費會員
1. Holders of Community Care Service Voucher for the Elderly
2. Self-financed members



服務時間 Service Hours

星期一至六上午八時正至下午六時正
星期日及公眾假期休息

Monday to Saturday from 8 am to 6 pm
Closed on Sundays and public holidays



服務範圍 Service Boundary

港島東區及灣仔區。居於其他區域的長者，若可自行安排交通往返中心，亦可申請服務。

Hong Kong East and Wan Chai Districts. Elders living in other districts who can arrange own transport to and from the Centre can also apply for service.



申請辦法 Application Methods

長者或家人於頤康天地網頁填寫及遞交申請表格 / 親臨中心登記 / 經其他社會服務單位或醫院轉介。

Elders and/or family members fill in and submit application form on Elderly Day Care Centre website / call or visit the Centre to register / referred by other social service units and hospitals.



退出辦法 Service Termination

會員需於退出服務一個月前，以書面或口頭通知，辦妥退會手續。

The member shall inform either by written or verbal notification one month in advance and complete withdrawal procedures.